

Bestyrelsesmøde i F.f.I-fodbold

Dato: Tirsdag d. 6. marts 2018

Tid: 19.00-21.00

Sted: Fodboldvej

Ordstyrer: Anders Brandt Sørensen

Referent: Poul Beck

Referat:

Tilstede: John, Anders, Jens, Pauli, Laila

Afbud: Ole, Henrik, Pernille,

<p>1. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde</p> <p><u>Sagsfremstilling</u> ...</p> <p><u>Indstilling</u> Formanden indstiller, at referatet godkendes.</p>	<p>Referat godkendt</p>
<p>2. Budget og regnskab</p> <p><u>Sagsfremstilling</u> Vi er nu ved at være langt i budgetprocessen. På den baggrund vil bestyrelsen vurdere de seneste ændringer (John – kan du sende det seneste budgetudkast?)</p> <p><u>Indstilling</u> Formanden indstiller, at bestyrelsen godkender budgetudkastet</p>	<p>- Havnen / Ok - (DRINX) / Anders, Pauli og Lindy får lavet en klar aftale, mht. fordeling, betalingsterminer</p>
<p>3. Vedligehold af klubfaciliteter – opfølgning fra sidst og betaling for brug af faciliteter.</p> <p><u>Sagsfremstilling</u> Ronni kommer og fremlægger tallene fra sidst og svarer på spørgsmål. Desuden vil Ronni gerne have en afklaring i forhold til, om betaling for lån af faciliteter:</p> <p>a) Skal der opkræves et beløb når "talentsports-klassen" og "fodbold som valgfag" bruger Ffl klubhus til omklædning før/efter træningen? b) Hvad skal prisen til rengøring, el- og varmekonsum eventuel være pr. gang omtalte grupper bruger Ffl klubhus?</p> <p><u>Indstilling</u> Formanden indstiller, at bestyrelsen stiller opklarende spørgsmål til Ronni Og beslutter beløb vedr. a) og b)</p>	<p>Ronni gennemgik hans vedligeholdelses plan, og uddybede de enkelte poster.</p> <p>a) Forslag 250,- kr. pr. gang.</p> <p>Ronni orienterede omkring det stigende forbrug, som formentlig skyldes hul i brugsvands forsyningen</p>

<p>4. Cuppen</p> <p><u>Sagsfremstilling</u> Pauli orienterer om cuppen 2018</p> <p><u>Indstilling</u> Formanden indstiller, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning</p>	<p>110 hold nu mod 63 sidste år 1.670.000 + 400.000 - vi skal ha' vores egne hold tilmeldt. -Diskotek genopstår -Harald Nielsen statue afsløres, mandag aften før åbningen</p>
<p>5. OK-samarbejde</p> <p><u>Sagsfremstilling</u> Poul orienterer om samarbejdet med OK(se tidligere mails om emnet).</p> <p><u>Indstilling</u> Formanden indstiller, at bestyrelsen tager stilling til, om Ffi skal deltage i OK-samarbejdet.</p>	<p>Vi er med hvis vi kan finde en tovholder</p>
<p>6. Sommerfest</p> <p><u>Sagsfremstilling</u> Laila og Anders orienterer om planerne for den kommende sommerfest d. 16. juni 2018</p> <p><u>Indstilling</u> Formanden indstiller, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.</p>	<p>Lørdag den 16/6 - 4 kampe på Stadion - Cheerleading - Musik - Hoppeborg</p>
<p>7. Generalforsamling</p> <p><u>Sagsfremstilling</u> Bestyrelsen skal have planlagt generalforsamlingen.</p> <p><u>Indstilling</u> Formanden indstiller, at bestyrelsen sætter rammerne for generalforsamlingen</p>	<ul style="list-style-type: none"> - Martin Høeg er Dirigent - Jens stopper - Pauli genopstiller - Anders genopstiller - Laila ikke på valg - Pernille ikke på valg - Ole ikke på valg - Lindy ikke på valg - Dolmer stopper
<p>8. Evt.</p> <p>Spørgsmål fra John:</p> <p>Cafeteria Er der et udvalg som sørger for at cafeteria bliver åbnet foråret 2018</p> <p>Spillertøj, Trænerpakker og kontingenttøj Plan for udlevering af ovenstående?</p>	<p>Cafeteria udvalg. Laila, Allan, Poul, Lisbeth, evt. Charlotte</p> <p>Stor pakke 500,- kr. Lille pakke 250,- kr.</p> <p>Udleveres som sidste år, hvor medlemmerne selv bestiller.</p>